

學生社團活動防疫公告(2022.05.09)

NCKU Student Association COVID-19 Prevention Announcement (2022.05.09)

依本校 5 月 7 日防疫公告，學生社團活動防疫措施說明如下：

- 一、活動依舊採全申請制，審核通過後方可辦理。申請時請檢附活動計畫書、防疫計劃及防疫分級作為檢核表（111.04.27 版本）。防疫計劃請確實包含檢核表上要求之項目。
- 二、活動結束後應提供參與人員名冊給活動組備查。（可直接填報 Google 表單：<https://reurl.cc/g2QQEQ>）

- 三、凡進行快篩或 PCR 結果為陽性時，請務必通報校安中心（分機 55555），並回報本組 3 日內有參加過的社團活動名稱。
- 四、如活動人員與確診個案於「確診前 2 日內」有摘下口罩共同活動 15 分鐘以上，該類人員實施 3 天「防度假」停止到校。屬於住宿生者，仍需移至光三舍，實施三天防度假。
- 五、其餘防疫細節請參閱：[學生社團活動防疫公告 \(2022.05.04 \)](#)

According to [NCKU's new announcement on May 7th](#), new measures for student events are listed as follows:

1. All events STILL need to be applied beforehand. Only when the application was approved could you hold your event. The application must come with **event proposal, event COVID-19 prevention plan and NCKU Checklist to evaluate preparedness, prevention and control of COVID-19 in Public Gatherings (4.27 version)**. Your prevention plan shall contain all the elements that are required by the Checklist.
2. After the event is over, organizers should provide a roster of event participants to SDAD. You may also fill out the information online: <https://reurl.cc/g2QQEQ>
3. When rapid screening or PRC results are positive, please report to the Safety Center (ext.55555), and **contact SDAD if you have participated in any student association events in the past 3 days.**
4. For those have had more than 15 minutes of face-to-face contact with the confirmed case during anytime the confirmed case has taken off their masks within 2 days before the case is confirmed, a three-day "epidemic prevention leave" should be conducted and it is not allowed to enter the campus. Students who live in the dormitory must still move to the quarantine dormitory.
5. For more detailed measures, please see: [NCKU Student Association COVID-19 Prevention Announcement \(2022.05.04 \)](#)

學生社團活動防疫公告(2022.05.17)

NCKU Student Association COVID-19 Prevention Announcement (2022.05.17)

成大學務處活動組因應課程全面線上化調整公告

因應本校課程全面線上辦理至學期末，社團活動辦理在本學期結束前有以下對應原則，詳如下：

- 一、在完備社團活動申請，並有防疫作為檢核表核准後，仍可辦理。
- 二、活動期間應有以下規範：
 - (一) 全程配戴口罩，如：藝文表演及從事運動時，仍應全程佩戴口罩。
 - (二) 吹奏樂器時，座位請與其他參與者分區，並應保持 2 公尺社交距離或架設隔板。
 - (三) 活動期間全面禁止飲食，惟休息時段個人用餐時，應固定座位保持社交距離，減少交談。
 - (四) 參與者入場時，應落實體溫量測及手部消毒。
 - (五) 空間安排應採固定座位梅花座，或保持社交距離(室內 1.5 公尺、室外 1 公尺)，校內人員與校外人士應分流入場並分區入座。
 - (六) 校外人士應出示已接種 3 劑疫苗登錄 NCKU-KUAP 系統之證明方可參與活動，如未接種 3 劑疫苗，應提供活動前 3 日內快篩陰性證明。
 - (七) 鼓勵校內人員盡速完成第 3 劑疫苗接種，保護自己保護他人，以利後續防疫措施檢核。
- 三、如有對上述防疫原則有實施上之困難，則活動應改為線上進行或延後舉辦。
- 四、以上防疫措施落實程度，將納入明年度社團經費補助考量依據。
- 五、在減災防疫精神下，以下並訂定校內師生因應疫情程度停止社團活動之範圍與原則，說明如下：
 - (一) 單一社團單一活動於活動期間出現兩名以上參加者染疫(48 小時內)時，該社團實體活動停止兩週，且該社團辦公室停止開放使用。
 - (二) 7 日內，累計 4 個社團停止實體活動時，所有社團停止實體活動兩週。停止實體活動期間，社團不得使用社團辦公室及公共空間。
 - (三) 符合上述情形之活動，請相關老師、學生或由活動組即時通報本校校安中心(分機 55555)，並停止實體活動兩週。
 - (四) 重申，其他活動人員與確診個案於「確診前 2 日內」有摘下口罩共同活動 15 分鐘以上，請實施 3 天「防疫假」停止到校，如有需快篩試劑可自行購買，亦可向本校申請，惟資源有限，發放與否依環安衛中心評估為準。

Announcement for Student Events during Online Teaching

In response to the new implements regarding online teaching until the end of this semester, student clubs should follow the regulations mentioned below if holding events during this period:

1. Event application must be approved before the event begins. For applying, one must prepare event proposal, event pandemic prevention plan, and the Checklist to evaluate preparedness, prevention, and control of COVID-19 in Public Gatherings.
2. During the event, one must follow the requirements as below:
 - (1) Wear surgical mask all the time during the event. The mask shall not be removed even when doing performances, sport activities, taking photos, etc.
 - (2) When playing instruments that requires to remove the masks, such as flute, saxophone, etc., one must keep 2 meters from others or have a separating board in between. The seats shall be separated from others as well.
 - (3) No eating and drinking during events. When it's breaktime, participants could have meals alone on their seats, and they shall not chat with others.
 - (4) Body temperature taking and hand disinfection shall be done when the participants are joining the events.
 - (5) If the event take place in venues that have fixed seats, organizers shall arrange checkerboard seating for participants. For other venues, organizers shall make sure all participants maintain social distancing. (1.5 meters indoor, 1 meter outdoor). Non-NCKU participants should enter the

- venue from different entrance than NCKU participants. They should also be separated from NCKU participants during event. (For example, different seating areas, etc.)
- (6) Non-NCKU participants should provide proofs of haven taken 3 doses of COVID-19 vaccine before joining the event. If they have not taken 3 doses, they shall provide proofs of negative result of rapid test within 3 days of the event. All the said proofs shall be uploaded in APP KUAP.
 - (7) For protecting yourself and the others, we encourage all NCKU members to take at least 3 doses of COVID-19 vaccine as soon as possible.
3. If having difficulties following the measures above, then the event shall be hold online, or be postponed to other dates.
 4. Later when deciding how much funding one club can receive in 2023, how well one carried out their prevention measures will be taken into consideration.
 5. To promote disaster reduction, the rules and regulations concerning student event suspension are as follows:
 - (1) For one event within one club, if there are more than two positive COVID-19 cases among participants (within 48 hours), the in-person event for that club will be suspended for 2 weeks, and the club's office will be closed as well.
 - (2) In 7 days, if there are 4 clubs that has been suspended in-person events, all in-person student events shall be suspended for 2 weeks. During the suspension, student clubs shall not use the clubs' offices and any public areas in NCKU.
 - (3) For an event that is subject to the above restrictions, the related teachers, students or SDAD staffs shall notify the campus safety center immediately.
 - (4) If a participant has more than 15 minutes of face-to-face contact with the confirmed case during anytime the confirmed case has taken off their masks within 2 days before the case is confirmed, a three-day "epidemic prevention leave" should be conducted and it is not allowed to enter the campus. If the participant needs a rapid test kit, they can buy them outside campus or apply one from the ESH Center. However, since the resources in NCKU are limited, whether the application for the kit will be accepted or not is decided by the assessment of ESH Center.

社團活動 | 防疫 Q&A 【公告日期：111 年 5 月 11 日】

Q1：舉辦活動有限制人數嗎？ A1：沒有。但須注意不得超過各空間的容留人數上限。
Q2：要去哪裡查詢各空間的容留人數？ A2：各空間容留人數請參考： https://reurl.cc/k1qj93
Q3：活動申請需要準備什麼？怎麼申請？ A3：活動企劃書、活動防疫計劃及防疫分級作為檢核表。校內活動經由社團 E 化系統填寫活動申請單，將上述文件統合成一份檔案夾帶在申請單內；校外活動採紙本送件，除了上述文件外，還需準備校外活動申請單、活動人員名冊、保險證明文件、未成年家長同意書等資料。
Q4：校外人士可以參加活動嗎？ A4：可以。應於活動申請時，註記校外人士數量，並於活動日前提提供相關證明（三劑疫苗或 3 日內快篩陰性）供本組備查。
Q5：活動期間可以吃東西嗎？ A5：不可以。請於休息時間再飲食，且不可群聚用餐。
Q6：活動組有額溫槍可以借嗎？ A6：有，請完成活動申請後，上社團 E 化系統進行器材預約。
Q7：活動組有酒精可以借嗎？ A7：沒有，請自行準備，或利用各會議室外的「酒精消毒器」消毒雙手。
Q8：活動進行中接獲衛生局來電告知確診怎麼辦？ A8：請立即停止社團活動，通報校安中心（連絡電話 06-2757575 分機 55555），同時回報給活動組性質承辦人。
Q9：我確診了，前幾天有參加過社團活動，怎麼辦？ A9：通報完校安中心後，請聯繫活動組的性質承辦人，說明活動日、活動地點、活動名稱等資訊。